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doporučuji k obhajobě 

Rigorózantka zpracovala téma přehledným a vypovídajícím způsobem a zcela 
dodržela zadání diplomového úkolu. Témajejí práce, které rozvíjí její práci diplomovou, 
má 5 základních částí (mimo úvod a závěr), které diplomantka zpracovala nejen na základě 
teoretického přístupu díky nadprůměrnému množství dokumentů, které prostudovala, ale 
v jej í práci je i znát částečná její praktická zkušenost. V současnosti pracuje v renomované 
zahraniční právnické společnosti v informační pozici, která částečně její téma CI využívá. 
Všechny kapitoly práce považuji za jádrové a nosné. 

Téma, terminologie (taje pro české prostředí někdy neobvyklá a ve světovém měřítku 
je i někdy tzv. konjunkturní), rozbor problematiky - to vše je autorkou důkladně 
rozpracováno. Velmi oceňuji dotazníkovou metodu rigorózantky, její konzultace v terénu 
(ředitelé, informační specialisté, její součinnost s jinou kvalifikační prací) a zpracování do 
kvantitativních a kvalitativních výstupů (viz přehledy v práci od s.83). 

Autorka pracuje velmi dobře s metodami informační vědy, je schopna výzkumné 
práce aje schopná poskytnout syntetizované závěry odborné kvality. Zároveň jsou její 
texty čtivé, s velmi dobrou stylistikou a samozřejmým dodržováním gramatických pravidel 
(našel jsem jen několik překlepů), rovněž obohacenou řadou příloh a schémat ve velké 
grafické úrovni a v logice zařazenÍ. Oceňuji, že téma CI je dáno do souvislosti s tématy 
studijního oboru informační studia a knihovnictví (např. role informačního pracovníka, 
knihovny jako zdroj informací apod.). 

Už jako vedoucí její práce diplomové jsem navrhl předložit její dílo jako základ 
případné práce rigorózní, rovněž opublikovat část díla nebo jeho výtah v odborném tisku. 
V současnosti se její odborné texty stanou i základem jednoho e-learningového projektu 
v oblasti CI. Jej í zkušenost s tématem byla prezentována jako případová úloha na 1. 
konferenci české afilace Society ofCompetitive Intelligence. Oceňuji doplnění oproti roku 
2005, kdy byla její diplomová práce obhájena a kdy tedy v roce 2007 je vše aktuální, byť 
základní metodické věci jsou nadčasové. 

Autorce navrhuji místo vyhledávání nějaké chyby za každou cenu spíše diskusní 
otázku, jak využívá tématu ve svém dosavadním pracovní zařazení a jak se právnická firma 
aplikačně zabývá tématem CI obecně. 

Navrhuji zkušební komisi 

V Praze dne 31.3. 2007 

na základě mých výše uvedených argumentů práci k obhajobě. / \ 
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